

ماجد عبد الله

مطور مواقع إلكترونية ومتاجر رقمية، متخصص في تحسين
SEO وتجربة المستخدم (UX)

السيرة الذاتية | لغة عربية

الخبرة المهنية :

- 2019 - حتى الآن | مستقل - مطور مواقع إلكترونية.
- تنفيذ أكثر من مشروع بين مواقع تعريفية، ومتاجر الكترونية تشمل البرمجة والتصميم، تحسين SEO، وربط بوابات الدفع.
- تحسين ترتيب مواقع العملاء في محركات البحث، مما أدى إلى زيادة الزيارات بنسبة تصل إلى 30%.
- تقديم حلول تقنية مبتكرة لتحسين تجربة المستخدم (UX)، وزيادة معدلات التحويل.
- صاحب مشروع رقمي لتقديم الحلول الرقمية وتصميم المتاجر الإلكترونية بإسم (Raqmion)
- تطوير متجر إلكتروني متخصص في المنتجات الرقمية بإسم (3abbiha) وتحقيق نمو بنسبة تفوق 25% في المبيعات خلال 3 أشهر.

التعليم :

- 2019 - حتى الآن | تطوير ذاتي عبر دورات وكورسات متخصصة
- متابعة دورات تدريبية متقدمة تتجاوز 60 ساعة عبر منصات تعليمية مثل Udemey في التخصصات التالية:
- 1. تطوير المتاجر الإلكترونية: العمل على WooCommerce / WordPress
- 2. تصميم تجربة المستخدم (UX): تحسين واجهات المستخدم لتوفير تجربة مميزة.
- 3. البرمجة الأمامية (Frontend): HTML, CSS, JavaScript، وأساسيات الربط مع API.
- 4. التصميم للإعلانات والبنرات التسويقية لدعم الحملات الإعلانية وتجربة المستخدم.
- تطوير المهارات من خلال فيديوهات تعليمية على YouTube وتطبيقها على المشاريع العملية.

لمحة شخصية

متخصص في تصميم وتطوير المواقع الإلكترونية والمتاجر الرقمية مع خبرة تفوق 6 سنوات.
شغوف بتحسين تجربة المستخدم (UI/UX) وزيادة ظهور المواقع عبر تحسين SEO، أقدم حلول مبتكرة تُحقق أهداف العملاء وتساهم في نمو أعمالهم

اللغات

اللغة العربية : اللغة الأم
اللغة الإنجليزية : جيد

المهارات

- تطوير المواقع باستخدام WordPress
- WooCommerce
- ملم بشكل جيد ببرمجيات HTML و CSS و JavaScript.
- تحسين محركات البحث (SEO) لزيادة الزيارات وتحسين الترتيب.
- تصميم واجهات المستخدم (UI) وتجربة المستخدم (UX).
- إدارة المحتوى واستراتيجيات التسويق الرقمي.
- تحليل بيانات المستخدم وتحسين الأداء.
- الربط مع برمجيات الطرف الثالث عبر API

التواصل

العنوان

سلطنة عمان، محافظة ظفار، صلالة

الهاتف

+968 204 330 | واتس آب +90 536 019 44 80

البريد الإلكتروني

dev@majedev.com

Professional Summary

A passionate web developer specialized in designing and developing websites and digital stores. Experienced in user experience (UX) design and SEO strategies to increase website traffic and enhance user satisfaction. Constantly focused on improving conversions, user journeys, and e-commerce performance

Languages

Arabic: Native

English: Good

Skills

- WordPress website & store development
- WooCommerce customization
- Frontend development using HTML, CSS, JavaScript
- SEO strategies to increase traffic
- UX research and UI design for better engagement
- Digital marketing and conversion optimization
- API integration for advanced features

Contact



Location

Salalah, Dhofar Governorate – Oman



Phone

+968 204 330

WhatsApp

+90 536 019 44 80



Email

igevanko@gmail.com

Work Experience :

- 2019 – Present | Freelance Web Developer
- Developed and delivered multiple projects including informational websites and e-commerce stores, covering both development and design.
- Implemented SEO strategies that improved client websites' search engine rankings, increasing traffic by up to 30%.
- Delivered innovative technical solutions to improve user experience (UX) and boost conversion rates.
- Founder of [Raqmiyon](#), a digital solutions project specialized in designing e-commerce stores.
- Built a digital product store called [3abbiha](#), which achieved over 25% growth in sales within 3 months.

Education & Training :

- 2019 – Present | Self-paced learning through specialized courses
- Completed over 60 hours of advanced training via platforms like Udemy in the following areas:
- E-commerce development: Building and managing online stores using WooCommerce / WordPress.
- User Experience Design (UX): Enhancing user interfaces to deliver optimized and intuitive user experiences.
- Frontend Development: Proficiency in HTML, CSS, JavaScript, and basic API integration.
- Ad & Banner Design: Creating promotional visuals to support marketing campaigns and UX goals.
- Continuously improving skills through educational YouTube content and applying knowledge to real-world projects.

نماذج من الأعمال

مجموعة مختارة من المشاريع التي عملت عليها في مجالات تطوير المواقع / المتاجر الإلكترونية، الإضافات - PLUGIN'S، الربط API INTEGRATION، تحسين تجربة المستخدم (UX)

● متاجر الكترونية | مواقع

الإسم : عبّيها - 3abbiha | متجر للمنتجات الرقمية

النوع: متجر إلكتروني | WooCommerce

الموقع : المملكة العربية السعودية

لمحة عن البناء والتطوير:

تم تصميم المتجر من الصفر ابتداءً بالهوية البصرية - شعار (Logo)، تصميم المنتجات وإضافة أكثر من 45 منتج، التنفيذ، الربط مع بوابات الدفع في المملكة العربية السعودية، تخصيص شامل وربط مع أطراف ثالثة عبر الـ API لتوفير المنتجات ومعالجة جميع الطلبات بشكل تلقائي وتوحيثي، ثم وضع استراتيجية SEO كاملة والعمل عليها، وتم بحمد الله تحقيق زيادة بنسبة 25% في المبيعات خلال 3 أشهر عبر تحسين تجربة المستخدم في المرحلة الثانية بالإضافة إلى كتابة المحتوى بشكل كامل لتصدّر وتحسين الظهور في محركات البحث (SEO).

الربط - API Integration :

-نظام الإشعارات : تمّت برمجة أكواد مخصّصة وبناء إضافة - plug-in مستقلة لسير العمل تشمل نظام إشعارات كامل مرتبط بأحداث المتجر (طلب جديد | تسجيل عميل جديد | إضافة منتج للسلة | إشعار الزيارات ...والمزيد)،

-الربط مع الموردين : تم إضافة أكواد برمجية بأكثر من لغة ومنها PHP + JSON لتوفير المنتجات بشكل رقمي وإمكانية الربط بين المتجر وأكثر من مورّد حسب طلب العميل،

-بوابة الدفع : تم توفير ربط مع بوابة الدفع والإشعارات بحيث يتم طباعة فواتير الدفع بشكل تلقائي وإرسالها عبر الـ API إلى حسابات مدراء المتجر،

-قواعد البيانات : تفريغ معلومات العميل المطلوبة وإرسالها إلى جداول إكسل | قوئل و رفعها على السيرفر، لضمان وصول دائم لمعلومات العملاء وبناء قاعدة بيانات يستفاد منها بشكل مباشر في عمليات التسويق والحملات الإعلانية،

تحسين محرّكات البحث - SEO :

تم العمل وفق دراسة محدّدة للمنافسين ونوع المجال الرقمي المطلوب للمتجر وكتابة محتوى كامل للمنتجات والصفحات وبناءً عليه تم تصدّر نتائج البحث في أكثر من 35 منتج وذلك في المملكة العربية السعودية / الكويت / قطر / البحرين / الامارات،

للاطلاع على المزيد من المشاريع أو لطلب نسخة تجريبية، لا تتردد بالتواصل.

رابط المشروع: <https://3abbiha.com>

Portfolio Samples

A CURATED SELECTION OF PROJECTS I'VE WORKED ON IN THE FIELDS OF WEBSITE AND E-COMMERCE DEVELOPMENT, PLUGINS, API INTEGRATION, AND UX/SEO OPTIMIZATION

Websites | e-commerce

Project Name: Zabbiba – Digital Products Store

Type: E-commerce Website | WooCommerce

Location: Kingdom of Saudi Arabia

Overview of Development :

The store was built from scratch, starting with **visual identity design (logo)**, product setup, and the addition of over 45 digital products

Implementation included **payment gateway integration** for the Saudi market, product customization, and communication with **third-party APIs** to **automate** order processing and delivery

A complete SEO strategy was implemented along with a UX enhancement phase, resulting in a **25% increase in sales** within 3 months, as well as better visibility in search engines

API Integration :

-Notification System: Developed custom code and built a standalone plugin to manage notifications, fully integrated with the store system (e.g., new order, new client registration, new product added, shipping alerts, and invoices).

-Supplier Integration: Added custom scripts using PHP + JSON to connect with multiple suppliers. The API allowed automated product sync and order handling based on customer requests.

-Payment Integration: Connected payment gateways with invoice systems to allow automatic invoice generation and printing, automatically triggered through the integrated API.

-Data Management & Synchronization: Extracted and structured client information, exporting it to Excel/Google Sheets and uploading it to the server to ensure continuous data availability. Built a centralized database to support marketing activities and ad campaign targeting.

SEO Optimization :

Studied relevant markets and keywords based on product type and target audience

Created optimized product pages that ranked on the first page of Google for 35+ keywords across Saudi Arabia, Qatar, Bahrain, and the UAE

Project Link: <https://3abbiha.com>

For additional portfolio samples or technical assessments, feel free to get in touch



البحث عن المنتجات | كيف اشحن المنتج؟ | سياسة المتجر | الأقسام



★★★★★
تجارب العملاء مع عبيها

zr1b
قام بشراء - Honkai Star Rail | Express | الاشتراك الشهري

خدمة جدا سريعة شكراً روان على الإهتمام في قسم خدمة العملاء

600 7300
485 3500
150 2200
115 1200

VALORANT VALORANT VALORANT VALORANT VALORANT VALORANT

VALORANT عبيها

تسليم فوري

كود - CODE

ديسكورد

بجي موبايل

فري فاير

كلاش اوف
كلانس

فالورانت تركي

قنشن امباكت

هونكاي ستار ريل



اشحن بالطريقة اللي تبينها !!

روابط مهمة
الشروط والأحكام
سياسة الخصوصية
الاستبدال والاسترجاع
طريقة شحن المنتجات

support@3abbiha.com
تابعنا على حساباتنا
X Instagram
مدونة عبيها
منصة وقصة